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Abstract (en)
[origin: US2024055205A1] A temperature-dependent switch, comprising a temperature-dependent switching mechanism having a switching
mechanism unit, and having a switching mechanism housing, in which the switching mechanism unit is arranged and held captively therein, wherein
the switching mechanism housing comprises a first base body composed of electrically conductive material. The temperature-dependent switch
furthermore comprises a switch housing having a second base body composed of electrically insulating material, in which the switching mechanism
housing is arranged and held captively therein, wherein the switch housing comprises a stationary contact part. The first base body of the switching
mechanism housing surrounds the switching mechanism unit from a first housing side, a second housing side opposite the first housing side, and a
housing circumferential side extending between and transversely to the first and the second housing sides, and on the first housing side comprises
an opening through which a movable contact part of the switching mechanism unit interacts with the stationary contact part. The second base body
of the switch housing surrounds the first housing side and the circumferential housing side of the switching mechanism housing.

Abstract (de)
Temperaturabhängiger Schalter (100), umfassend ein temperaturabhängiges Schaltwerk (10) mit einer Schaltwerkseinheit (16) und mit einem
Schaltwerksgehäuse (18), in dem die Schaltwerkseinheit (16) angeordnet und darin unverlierbar gehalten ist, wobei das Schaltwerksgehäuse
(18) einen ersten Grundkörper (26) aus elektrisch leitfähigem Material aufweist. Der temperaturabhängige Schalter (100) umfasst ferner ein
Schaltergehäuse (12) mit einem zweiten Grundkörper (14) aus elektrisch isolierendem Material, in dem das Schaltwerksgehäuse (18) angeordnet
und darin unverlierbar gehalten ist, wobei das Schaltergehäuse (12) ein stationäres Kontaktteil (36) aufweist. Der erste Grundkörper (26)
des Schaltwerksgehäuses (18) umgibt die Schaltwerkseinheit (16) von einer ersten Gehäuseseite (28), einer der ersten Gehäuseseite (28)
gegenüberliegenden zweiten Gehäuseseite (30) und einer zwischen und quer zu der ersten und der zweiten Gehäuseseite (28, 30) verlaufenden
Gehäuseumfangsseite (32) und auf der ersten Gehäuseseite (28) eine Öffnung (34) aufweist, durch die ein bewegliches Kontaktteil (24) der
Schaltwerkseinheit (16) mit dem stationären Kontaktteil (36) zusammenwirkt. Der zweite Grundkörper (14) des Schaltergehäuses (12) umgibt die
erste Gehäuseseite (28) und die Gehäuseumfangsseite (32) des Schaltwerksgehäuses (18).
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